
冰雪魅力         亚布力旅游度假区          
畅游梦幻哈尔滨冰雪大世界     
到访中国雪乡，尽情投入冰雪活动  
俄罗斯风情建筑经典           美丽伏尔加庄园                       

沈阳 ShengYang
吉林 JiLin
敦化 DunHua     
镜泊湖 JingPoHu 

东北冰雪奇缘之旅东北冰雪奇缘之旅
8天7晚 8D7N8天7晚 8D7N

www.chinaexpress.com.my

全程4星+准5星酒店 4 Stars + Local 5 Stars Hotel
全程无购物 No Shopping
有车购 in-Coach Shopping

The Journey Of Harbin

Tour Code : 8HYB

03-21455177

雪乡       XueXiang
亚布力    YaBuLi
 哈尔滨    Harbin 

行程特色

VISIT YABULI SKI RESORT         
VISIT HARBIN ICE AND SNOW WORLD     
VISIT SNOW VILLAGE
VISIT  VOLGA MANOR                   

Highlights

特别赠送御寒帽子、手套、围巾、精品手伴俄罗斯糖果



第一天           吉隆坡           中转                沈阳
 齐集于吉隆坡第一航站楼国际机场，乘搭国际航班经中转飞往沈阳。接机后送往酒店。
                                                                                                                                                                酒店： 准4* 瑞峰国际酒店或同级
  

第二天           沈阳                吉林    （约4.5小时车程）                                                (早/午/晚餐)          
【沈阳故宫】- 是中国现存仅次于北京故宫的最完整建筑。【满清一条街】-该古街以饮食业为主，有很多小吃店、茶楼、餐馆等。
【中街步行街】-是沈阳最早的商业街，也是中国第一条步行街。
                                                                                                                                                             酒店：准4* 维也纳国际酒店或同级

第三天           吉林               敦化      （约2.5小时车程）                                               (早/午/晚餐)
【雾凇岛风景区观雾凇】-因雾凇多且美丽而得名(视天气情况而定）（雾凇岛观看雾凇要早出发，所以早餐为酒店打包早餐）。
【满族博物馆】-从先秦的陶俑、瓦当到清末铁器、服饰，从宫廷的青铜禽鸟到民间的轱辘车，凝结着满族及其先民们的智慧。
【车游松江中路】-把松花江比作从九天落到地上的天河，概括了它的宽广绵长、富饶美丽和神奇风光，其蕴意深远、引人遐想。
【外观哥特天主教堂】-是一座歌特式建筑，整个建筑以青砖、石头、木质为主。
                                                                                                                                                                酒店： 准5* 万豪国际酒店或同级

第四天           敦化                 （约1.5小时车程） 镜泊湖   （约2.5小时车程）雪乡      (早/午/晚餐)
【镜泊湖风景区】(含电瓶车)-为万年前火山喷发堰塞牡丹江而形成的火山堰塞湖。【吊水楼瀑布】-湖水由陡壁毅然而下, 浪花飞溅, 水
雾漫天, 在阳光下形成绚丽的彩虹, 蔚为壮观。【冬捕】(往返乘坐雪圈)-从“祭湖醒网”仪式开始，身穿白茬羊皮袄，腰系宽板皮带的渔
工在冰封的镜泊湖上祭湖醒网，面对苍天圣湖高声诵祭湖词、诵醒网词，喝壮行酒后开始捕鱼 。
【雪乡景区】(含环保车）-雪乡拥着层层迭迭的积雪，仿佛是天上的朵朵白白云飘落，无时无刻不散发着雪的神韵。
【棒槌山栈道】-雪乡新建3.2公里的观光栈道，站在这里可以看到美伦美免的雪景，雪松、雪挂让您尽收眼底、在雪景笼罩下的村庄，
宛如一幅美丽的图画，一片银色的世界。【雪乡夜景】-夜晚灯光下的“蘑菇屋”景观浪漫唯美，仿若童话世界。【篝火晚会】(视天气
情况而定）- 是民间一种传统的欢庆形式， 仅可以烤熟食物，还可以 驱吓 野兽，保护自己的生命安全。
                                                                                                                                                         酒店： 准5* 万嘉森林温泉酒店或同级

第五天           雪乡                 亚布力 （约2.5小时车程）                                              (早/午/晚餐)
【梦幻家园】-是一个集住宿、餐饮、娱乐、二人转、雪上娱乐与一体的庄园，沿木栈道爬上半山腰的观景台，可以俯拍庄园和雪乡的
全景。【博物馆】-博物馆内展品为民间物品及具有雪乡特色的书画、图片、纪念品等文化产品，记录着雪乡的发展和变迁，综合展示
了地域特色和习俗文化。【邮局】-必须打卡的地方，游客们纷纷在雪乡邮局书写明信片。
【雪韵大街】-雪乡最繁华的一条主街 。【大石碑拍照】-  雪韵大街的最北端是雪乡景区的标志性石刻 。前往亚布力，途径亚雪公路，
沿途观雪松树挂。【亚布力滑雪旅游度假区】- 位于亚布力境内的长白山山脉,   设施非常完 备，共有17条初，中，高级滑雪道並且是亚
洲最长雪道。 注：滑雪及娱雪项目费用自理。                        
                                                                                                                                                                 酒店：准5* 亚雪假日酒店或同级              

第六天          亚布力                 哈尔滨  （约3小时车程）                                             (早/午/晚餐)
【马拉爬犁】-是冬季东北农村常见的交通工具，前往参观[东北原始民居、土匪地岔子、观东北大秧歌]。
【冰雪大世界】-是全球规模最大的冰雕展之一。梦幻迷离的冰冰雪雕硕，在雪上展示一片纯 白，到了夜晚衬着数以万计的 LED 灯，展
现五光十色的姿态，照亮在松花江畔。这里是黑龙江著名 冰雕雪景主题公园。 
                                                                                                                                                                        酒店：准5* 美居酒店或同级

第七天           哈尔滨                 伏尔加                哈尔滨                                               (早/午/晚餐)
前往【伏尔加庄园（约半小时车程）（含区间车）】-以俄罗斯文化爲主题。【圣‧尼古拉教堂艺术馆】-哈尔滨历史上最宏伟的木结构建
筑，也是世界上几座比较重要的东正教教堂之一。【巴普洛夫城堡】-是俄罗斯历史上著名的古城堡。
【伏特加酒文化展览馆】-以“传承伏特加酒文化”为宗旨，致力于伏特加酒的展示和推广。【彼得洛夫艺术馆】- 是俄罗斯美协首个中
国创作基地。【俄罗斯民俗园】-展示了四百多年前最古老俄罗斯农庄的生活场。【独角兽森林马场】-创意来源于特洛伊木马和西方独
角兽的灵感。打卡【网红雪人】。【圣索菲亚教堂广场】-拍照留念。随后参观【斯大林公园】。漫步【欧式中央大街】-为哈尔滨主要
的商业街之一。
                                                                                                                                                                        酒店：准5* 美居酒店或同级

第八天           哈尔滨              中转                吉隆坡                                                  （打包早餐）
送往机场乘搭飞机返回温暖的家。

**景点的先后顺序可根据具体情况有所调整  *倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 *旅游旺季期间，住宿酒店可能安排在其他城市**                                                 
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Tour Code : 8HYB

8天7晚

东北冰雪奇缘之旅

https://baike.baidu.com/item/%E9%A9%B1%E5%90%93/0?fromModule=lemma_inlink


Day 1          Kuala Lumpur             Transit                   ShenYang
 Assemble at Kuala Lumpur International Airport. Take a flight to ShenYang transit at domestic airport. 

                                                                                                                         Accommodation : Local 4* Rayfont International Hotel  or sml class

Day 2         ShenYang                   JiLin  （ appxm 4.5hrs)                                                       (B/L/D)            
【Shenyang Imperial Palace】 - is China still preserved Qing earliest palace complex, its historical and artistic value after the Forbidden City in
Beijing. 【ManQing street】-where the buildings are built according to architectural style of the Qing Dynasty. 【Zhong Street 】-It is the
earliest commercial street in Shenyang and also the first pedestrian street in China.
                                                                                                                           Accommodation : Local 4* Vienna International  Hotel or sml class

Day 3         JiLin                           DunHua（ appxm 2.5hrs)                                                     (B/L/D)           
【Rime Island】-It is named for its abundant and beautiful rime （depends on weather)（We need to leave early, so we'll have the hotel pack
breakfast for us). 【 Manchulian Museum】-Porcelain from Qin Dynasty, till iron tools, clothing, bronze utensil from Qing Dynasty.               
Illustrate the talent of the ancestors. 【SongJiang Road  】-Sitting in the coach ,to view the beautiful snow scenery of Song Jiang Road.
Photo stop at 【the Catholic Church】.
                                                                                                                          Accommodation : Local 5* Wanhao International Hotel or sml class

Day 4         DunHua                                                                                                                  (B/L/D)           
【JingPo Lake Scenic Area 】（ included buggy) - ) It was formed by volcano eruption about ten thousand years ago. The Jingpo Lake was
formed due to the blockage of the Mudan River to form the lake. 【DiaoShuilou Waterfall]- Water pour down from the cliff, due to the force,
the area is very misty. Under the sunlight, you would see beautiful rainbows. 【Winter Fishing】( Round-trip riding on snow tubes) - Local people
fishing during winter time.  【Snow Village Scenic Area】（ included shuttle bus) - with beautiful scenery and unique climate is an important
scenic area. During the snow, the white snow is shapedby the wind and is in ,various poses. Proceed to 【BangChui Mountain Trail】, enjoying
the night scenery of Snow Town and 【Bonfire Party】(depends on the weather).
                                                                                                                                             
                                                                                                                   Accommodation : Local 5* Wanjia Forest Hot Spring Hotel or sml class

Day 5          Snow Village                  YaBuLi    （ appxm 2.5hrs)                                               (B/L/D)        
【 Dream Home 】- An estate integrating accommodation, dining, entertainment, traditional Chinese opera performance, and snow activities.
Continue to 【Snow Village Museum】,【 Post Office】- A must-see spot, tourists eagerly gather at the Snow Village Post Office to pen
postcards. 【 XueYun Street】- The busiest main street in Snow Village.  Photo stop at 【 Snow Village Stone Monument】.  Heading to Yabuli,
passby the Yaxue Highway, where you can enjoy the sight of snow-capped pine trees along the way. 【  Yabuli Ski Resort】-  Located within the
Yabuli region of the Changbai Mountains, this resort offers extensive facilities with 17 ski runs catering to all skill levels, making it the longest
ski area in Asia.   Note: Skiing and snow activities at own expenses .                                                                                                             
                                                                                                                                      Accommodation: Local 5* YaXue Holiday Hotel or sml class

Day 6          YaBuLi                       Harbin （ appxm 3hrs)                                                         (B/L/D)
【Horse-drawn Sledges】 -  is a common  transportation in rural Northeast China during winter. Continue visit 【Northeastern primitive
dwellings, bandit crossroads, and experiencing the Northeastern yangge dance】 . 【Ice and Snow World】 -It is one of the largest ice
sculpture exhibitions in the world. 
                                                                                                                                               Accommodation: Local 5* Mercure Hotel or sml class

Day 7           Harbin                    Volga                      Harbin                                                     (B/L/D)
Visit the 【Volga Manor】 (included shuttle bus)-themed on Russian culture. Explore the 【St. Nicholas Orthodox Church Art Museum】- one
of the grandest wooden structures in Harbin's history and one of the significant Eastern Orthodox churches in the world. Explore the 【Babrov
Castle】- a famous ancient castle in Russian history. Discover 【the Vodka Culture Exhibition Hall】- dedicated to promoting and showcasing
the culture of vodka. Visit【 the Petrov Art Museum】- the first Chinese creation base of the Russian Artists Union. Explore the 【Russian
Folk Park】- showcasing the life of a Russian farmstead over four hundred years ago. Experience 【the Unicorn Forest Horse Farm】- inspired
by the Trojan Horse and Western unicorns. Take a photo with the famous 【Snowman】  and the 【Saint Sophia Cathedral Square】 . Then,
explore 【Stalin Park】 and stroll along 【the European-style Central Avenue】- one of Harbin's main commercial streets.
                                                                                                                                             Accommodation: : Local 5* Mercure Hotel or sml class

Day 8           Harbin                  Transit                 Kuala Lumpur                         (take away breakfast)
Transfer to the Harbin airport for your flight home.                                                                       
                                                                                                                             
                                                                                                                                                                                                                                              
**Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other cities**
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Tour Code : 8HYB

8Days7Nights

The  Journey of Harbin

JingPo Lake 
(1.5hrs)

Snow Village
(2.5hrs)



Tour Code : 8HYB

特别风味

ADDITIONAL INFO
1.Passport & Visas – Please ensure passport is valid for at least 6months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been
acquired 2.Travel Insurance- Its recommended that you purchase a travel insurance before departure
1. 护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少6个 以上及所有所需提前申请的签证和准证
2.旅游保险-建议出发前购买旅游保险

Term & Condition
1.Tours are conducted in manderine.
2.Hotel accommodation on twin share or triple share basis. Single room occupancy is at additional cost.
3.Please note that triple room third bed shall be a roll-away bed.
4.Tour fare quoted is for Malaysian, foreigners surcharge applied.
5.In coach shopping- for your convenient, a variety of local snacks and products offered for sale on board the coach,
 if you need, please place your order with tour guide.
6.For other terms and conditions please refer to overall copy of tour booking conditions.
1. 导游将以中文讲解为主，如要求其他语言讲解，需征收额外费用。
2. 住宿安排2人一房或三人一房，单人间将收取额外费用。
3. 三人间-第三张床将是折叠式床。
4. 团费仅适用于马来西亚公民， 外国人将征收额外费用。
5. 车上购物-将售卖当地产品，如有需要可以跟导游购买。
 6. 有关其他报团细节，请参考完整报团细节。

吊炉饼烤鸭

满族乌拉火锅

镜泊鱼宴
小鸡炖蘑菇

酸菜白肉

东北绺帮菜

Hanging oven Roast Duck
Manchu-style Ula Hot Pot
Mirror Lake Fish Banquet
Chicken Stewed with Mushrooms
sauerkraut with white meat
DongBei LiuBang flavor

TOUR FARE:

Departure Date:

Flight Details :

Special Flavor


